
Protokoll fran styrelsemote nr 2 2025 i Rodstenen 

Datum: 10 mars 2025 

Deltagare: Dennis Elia 
Christer Gottschalk 
Abdo Massola 

Forhindrad : Maryam Sameer 

1. Motets oppnande 

Plats: Norrskogsvagen 42 

(DE) 
(CG) 
(AM) 

(MS) 

[vice ordforande] 
[kassor] 
[sekreterare] 

[suppleantl tf ordforande] 

CG oppnade motet och halsade deltagarna valkomna. 

2. Val av motesordforande 
Motet valde CG som ordforande. 

3. Val av sekreterare for motet 
Motet valde AM som sekreterare. 

4. Foregaende protokoll. 
- Pafyllning av vagsandlador pa sackgata 2 och 4 ar bestalld och utfOrt enligt onskemal. 
Detta ar en avtalad extratjanst hos var snorojare som kostar 2187,50 kr inkl. moms per st. 
Protokollet lades till handlingarna. 

5. Forberedelser infor arsmotet 2025. 
- Plats och tid ar bokad till Hallunda Folkets hus 2025-04-14 kI.18.30. Ingen fortaring. 
- Forslag till drift och underhall 2025 presenterades och godkandes. 
- Redovisning av utfall 2024 och budgetforslag 2025 godkandes. 
- Uppdatering av debiteringslangd har gjorts med underlag fran Villaagarna/LM. 
- Inget resultat fran valnamnden har inkommit, enligt onskemal senast den 10 mars 2025. 
- Skatteverkets momsbeslut ankom 2025-02-17 och anpassning av bokslut ar utford. 
- Momsdeklarationer for 2023 och 2024 ar utfOrda och beloppen inbetalda. 
- Bokslut ar overlamnat till revisorerna och revisionsberattelsen ar klar 2025-03-03. 
- Forslag till verksamhetsberattelse fOr 2024 presenterades styrelsen och godkandes. 
- Forslag till budgeterade intakter, utgifter och kommentarer godkandes. 
- Forslag till kallelse med underlag till arsmotet for distribution till medlemmarna 
presenterades och skall justeras. 

6. Foreningens ekonomi 
Kassoren informerade att Rodstenens ekonomiska lage foljer budget och ar fortsatt gott. 
Enligt extrastammans beslut ar utdebitering for period 25-1 med 2500 kr per fastighet 
utfOrd, varav 38 x 500 = 19 000 kr overfors till reparationsfond. 
aBS VA-TAXAN HAR GATT UPP 20%. Sa ha koll pa din forbrukning och se till att 
alia kranar, ror, slangar och att toaletter hailer tatt, annars kan vattenfakturan i 
augusti bli overraskande och ovalkommet hog. 
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7. Grannsamverkan. 
Inget nytt att rapportera utom att den manatliga informationen kommer som ett brev pa 
den gamla postens tid, via var representant Bengt Fransson. Tack Bengt! 

8. Ovriga fragor 
-SFAB 
Gravarbetet aterupptas den 1 april pa med start pa sackgata 3 och veckan darpa pa 
sackgata 4 och tar uppskattningsvis ca 7 veckor. 
Darefter sker frasning och asfaltering och under dessa arbeten kan det kan bli lite stbkigt 
med mycket trafik med tunga fordon. 7 sackgator (inkl. Norra Skogen) gbrs i en fbljd. 
Gatorna kan ater anvandas sa snart respektive arbetets moment pa en gata ar klart, vilket 
tar ca 3-4 timmar. Allt planeras vara klart den 31 juli. Pris fbr asfaltering av garage
uppfarter ar fortfarande 1 200 kr per kvm. 
- Sandsopning av gatorna ar planerat till den 14-15 april. Sopa garna fram sand 

fran ytor dar maskinerna normalt inte kommer at, intill kantsten, i horn osv. 
- NAS har annu inte kopplat bort sina fbrstarkare fran Rbdstenens elnat. NAS 
elfbrbrukning betalas fortfarande av Rbdstenen. 
- Inkomna skrivelser: 
Inga nya skrivelser har inkommit. Tidigare skrivelse angaende drift, underhall och 
information pa hemsidorna, avvaktar. 
- Nerskrapningen yid sopstationen pagar fortfarande och har kanske minskat nagot 
under vintern. Hakan Ekestang m.fl. anmalan till Botkyrka miljb- och halsoskydds-namnd 
har resulterat i 23 kontrollbesbk, en ny skylt och att stadfrekvensen bkat fran 2 till 3 ganger 
i veckan . Stadning av angransande fastigheter anses vara agarnas ansvar, trafiken ar inte 
denna namnds ansvarsomrade och skall ha beaktats yid bygglovsansbk'"an, ratt~r ar ett 
naturligt inslag och Qvervakning med kameror far ej ske. Men man konstaterar att tillsynen 
varit befogad samt att sopstationen inte utgbr nagon halsorisk och SRV far betala fbr 21 
timmars arbete. 
Beslutet ar bverklagat till Lansstyrelsen. 
Vi kan endast anmoda alia att fortsatta informera om och anmala alia olagenheter till 
Botkyrka kommun och SRV samt uppmuntra alia till att gbra en insats. 

9. Nasta styrelsemote. 
Bestams av den nya styrelsen efter arsmbtet. 

10. Motets avslutande 
CG tackade mbtesdeltagarna fbr ett trevligt och givande mbte. 

Vid Protokollet: Justeras: 

~~/~$d'!5 
Christer Gottschalk 

Sekreterare Kassbr 
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